
 

Nadezhda Filippova – saxophone (Moscow, Russia) 
 
Teacher at the  Music School named after Muradeli, 
Moscow. 
Prizewinner of national and international competitions.  
 
 

Надежда Филиппова – cаксофон (Москва,  Россия) 
 
Преподаватель саксофона  в ДМШ  им. В.И. Мурадели в Москве, 
Лауреат и дипломант Всероссийских и международных конкурсов 
 

 

Graduated from the Music Institute named after  Ippolitova-Ivanov (class of Honored 
Artist of Russia Alexei Volkov). 
She is the organizer of the educational project "L'école des meilleurs professeurs", 
with the participation of the leading saxophonists of the world, such as David Vincent, 
Erwan Fagant, Jean-Pierre Baragliolli, Marie-Bernadette Charrier and Julien Petit. The 
project took place in Bordeaux, Normandy and Russia.  
She is Laureate and winner of national and international competitions.  
Many of her students  are winners of National and International music competitions  
and chose the saxophone as their profession entering different high music institutes of  
Moscow. 
 
 
 
 

Закончила институт им. Ипполитова-Иванова в классе доцента, 
Заслуженного артиста России Алексея Волкова. 
В настоящее время -  преподаватель саксофона Детской музыкальной 
школы им. В.И. Мурадели в Москве. Она является организатором 
образовательного проекта "L'école des meilleurs professeurs ", с участием 
ведущих саксофонистов мира, таких как Винсент Давид, Эрван Фагант, 
Жан-Пьер Бараглиолли, Мари-Бернадет Шарье и Жюльен Пети. Проект 
проходил в Бордо, Нормандии и России.  
Лауреат и дипломант Всероссийских и международных конкурсов.  
Многие ученики Надежды Филипповой являются лауреатами 
Всероссийских и международных конкурсов и выбрали саксофон в 
качестве своей профессии, поступив в профессиональные учебные 
заведения города Москвы. 
 

 


